
Volby 2004 
 

     Děkujeme všem voličům, kteří svojí účastí podpořili volby jak do Evropského parlamentu, tak do 
zastupitelstva Středočeského kraje. Volební účast v obou volbách byla vyšší, než je celostátní průměr, a to 
svědčí o politické vyspělosti našich občanů o jejich zájmu o veřejné dění. Vždyť není vyloučeno, že právě 
některý z europoslanců  může podpořit projekt dotýkající se také naší obce. Pokud jde o zastupitelstvo kraje, 
je jeho složení pro naši obec dosti podstatné. Vždyť právě zastupitelstvo kraje schválilo ve prospěch naší 
obce několik finančních příspěvků pro letošní rok z programu obnovy venkova a grant na zeleň. Celková 
částka poskytnutá krajem činila 257 000,-  Kč. Zájmu zastupitelstva kraje o naši obec si velmi vážíme.  
 
     Doprava 
 

     Od 12. 12. 2004 vstoupily v platnost nové jízdní řády autobusové hromadné dopravy. Změny jsou 
nepatrné. Připomínkám obce uplatněných v  květnu letošního roku bylo vyhověno jen zčásti. Prodloužení 
integrované dopravy do Poděbrad bylo odloženo a předpokládá se od března 2005. 
 

      
 

Obec v roce 2005 
 

     A co obec předpokládá jako hlavní činnost v roce 2005? Kromě běžných záležitostí především kolaudaci 
kanalizace a ČOV a  vyřízení povolení pro stavbu vodovodu. Bude to náročná práce, vyžadující nemalé 
finanční prostředky, preciznost a dobré nervy. Pevně věříme, že ji společnými silami zvládneme.   
 
 

     Veřejná zeleň  
 

     Tak jako v minulých letech, bude se v roce 2005 průběžně udržovat veřejná zeleň. Půjde především  
o prořezávání stromů, popřípadě pokácení suchých a nemocných. Dále bude prováděna údržba obecních 
lesů a zalesňování pozemku, kde bylo do května 2004 sběrné místo na odpady. Rádi bychom obnovili dobrý 
zvyk, a to, že si novopečení tatínkové zasadí od jara příštího roku stromek na veřejném prostranství za 
narozené dítě. Akci bude organizovat obecní úřad. 
    

     Vodovod  
 

     Zastupitelstvo obce schválilo na říjnovém zasedání vedení trasy vodovodu a jeho připojení do naší obce 
ve směru od Sadské. Technické řešení je v souladu s doporučením VAKU Nymburk, který bude vodovod 
v naší obci po kolaudaci spravovat. Předpokládáme v této věci souhlasy všech vlastníků dotčených 
pozemků, neboť půjde o stavbu ve veřejném zájmu.  
     Zastupitelstvo obce přijalo usnesení o příspěvku ob čanů na vodovod. Ten bude činit 7000,- K č pro 
jednu nemovitost. Zárove ň schválilo výhodu pro ob čany, kte ří tuto částku složí  budˇjednorázově nebo 
ve splátkách  na účet obecního úřadu do 31. 7. 2005. Finanční částka  se sníží v tomto p řípadě o 1000,- 
Kč. Celková částka p říspěvku bude tehdy činit za jednu nemovitost 6000,- K č. S realizací díla se počítá 
v roce 2006. Účet bude u Komer ční banky (stejný jako pro kanalizaci). Je d ůležité poukázat částku 
přesně takto:  jméno, p říjmení, variabilní symbol : číslo popisné, specifický symbol 2310. 
 

     Částku lze poukázat až v novém roce . 
 

     Zastupitelstvo obce předpokládá velký zájem občanů o vodovod. Hladina studničních vod v naší obci 
každým rokem klesá a podle výhledových studií VAKU Nymburk a dalších firem, není daleká doba, kdy 
některé studny vyschnou úplně. Jak je všeobecně známo, ani stavba nové studny nebo její prohloubení není 
lacinou záležitostí.  Kvalitu pitné vody v naší obci není třeba připomínat, byť se kanalizací hodně zlepšila. 
Dobře uvažte využití dotace od státu na tuto stavbu, o kterou bude obec žádat. Jakmile bude dílo 
dokončeno,  připojení každé nemovitosti bude 100 % hrazeno žadatelem. Další doplňková dotace se obci 
v případě vodovodu zásadně neposkytuje. 
 

    K této problematice se předpokládá uskuteční veřejného zasedání zastupitelstva začátkem příštího roku. 
O termínu Vás budeme včas informovat. 
 
 
 

     Kanalizace  
 

     Kromě připravované kolaudace kanalizace a ČOV v roce 2005 rozhodlo zastupitelstvo obce, že připojení 
na kanalizaci těch nemovitostí, jejíž vlastníci nevyužili dotaci od státu, tedy nepřihlásili se včas, popřípadě se 
odhlásili, či nesložili požadovanou částku na účet obce, nic nebrání. Připojení je však na náklady 
pořizovatele. V tomto případě je možno kontaktovat firmu Presskan – Neptun, Vápenice, Prostějov, která 
sdělí potřebné, včetně ceny podle katalogu cen. 
 

     Bude-li obci na dofinancování kanalizace v příštím období poskytnuta další dotace, což není zaručené, 
bude možné připojení s příspěvkem od obce, čerpané z této dotace.  
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